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Pan 
Paweł Czekalski 
Radny Rady Miasta Zgierza 

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 24 kwietnia 2025 r. dotyczącą przebudowy 
ul. Baczyńskiego w Zgierzu na wstępie chciałbym zaznaczyć, iż jednym z celów 
priorytetowych naszego samorządu jest poprawa stanu infrastruktury i jej rozwój, dlatego w 
budżecie na każdy kolejny rok wydzielane są środki finansowe na zadania inwestycyjne, 
remonty i utrzymanie ulic. Co prawda w budżecie miasta na rok 2025 zostało utworzone 
zadanie inwestycyjne z zabezpieczoną kwotą 150 000,00 zł, natomiast rzeczywiste nakłady 
finansowe, które pozwoliłyby na wykonanie remontu lub przebudowę nawierzchni ulicy wraz 
z chodnikiem i miejscami postojowymi stanowią wartość blisko 1,5 min złotych. Wartość 
zabezpieczona w budżecie zostanie przeznaczona w pierwszej kolejności na opracowanie 
dokumentacji projektowej na przebudowę układu drogowego wraz z oświetleniem. 

Z poważaniem 


